



Protokoll styrelsemöte 25-04-01

Tid: kl.18:30

Plats: Studiefrämjandets lokal på Nygatan 3, Mariestad

Närvarande: Ordförande Sven Arvidsson, vice ordf. Jeanette Billström, kassör Mats Rydgård, sekreterare Caroline Öhlund, Adam Lindholm, Håkan Roslund och Pierre Wallqvist

1. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes
2. Justerare är alltid ordförande och sekreterare
Sven Arvidsson och Caroline Öhlund
3. Godkännande av föregående protokoll (konstituerande mötet)
Föregående protokoll godkändes
4. Ekonomisk rapport från kassören
Lokalföreningen har beviljats 20 000kr från Grevillis fond och 3000kr från Cejn AB, Skövde. Ekonomin är bra.
Föreningens nya kassör har haft en genomgång och överlämning av bland annat bokföringsprogrammet med avgående kassör.
5. Åtterrapportering från Regionstämman
Caroline var med som ombud för lokalföreningen vid Regionstämman. Det var inget anmärkningsvärt att rapportera. Verksamhetsplanen och budgeten för regionen var redan fastslagna i samband med en extra insatt regionstämma under hösten 2024. Det finns med information om regionen på FF-hemsida.
6. Verksamhetsrapport från grenarna
 - a. Barn
Samtliga planerade grupper är igång. Fortsatt stort intresse. Tre nya ledare är anmälda för att gå utbildningen för barnverksamhet under våren och sommaren. En ledare som kommer fortsätta verksamheten i Tidavad/Ekby och två ledare för verksamheten i Mariestad.
Barnverksamheten har en ny hjälpledare i skogsknytte och eventuellt en ny hjälpledare i mullegruppen. Styrelsen beslutade att godkänna dem som hjälpledare efter att de visat utdrag från brottsregistret. Caroline ska se till att

detta blir gjort.

b. Vandring

Onsdagsvandringarna är igång. Inget nytt att rapportera.

c. Kajak

Planen för säsongen är satt, onsdagspaddlingen kommer igång i april, nybörjartillfällen kommer erbjudas i maj/juni. Även heldagspaddlingar under helg är inplanerad och schemalagda. En vältkurs kommer hållas i bassäng. Både vältkurs och nybörjartillfällen kommer anmälas via Forms istället för äventyrshanteraren för att nå ut till icke-medlemmar. Syftet är att få nya deltagare att prova på och som på sikt kan bli nya medlemmar.

d. Långfärdsskridsko

Sista skridskoturen genomfördes för ca 4 veckor sedan. Håkan försöker hitta en dag som passar alla ledare för en avslutningsträff.

- i. Fråga från årsmötet om inköp av ett urval av pjäxor för provåkning. Skridskogrenen ser över möjligheten med att ha ett samarbete med Träningskonsulten. Hur detta samarbete skulle kunna se ut är i dagsläget inte spikat. Men de är positiva till förslaget att personer ska kunna få låna/hyra utrustning för att testa på långfärdsskridsko.

7. Verksamhetsutveckling och förslag på fortbildningar/ledarträffar

Styrelsen diskuterade möjligheten att erbjuda låglandsvandring även på helgdagar. Eventuellt kan styrelsen godkänna nya vandringsledare, förutsatt att de har genomgått någon ledarutbildning inom FF-regi. De som inte tidigare har gått någon utbildning inom FF men vill leda låglandsvandringsturer, kan gå en riktad utbildning för låglandsvandring.

Styrelsen diskuterade också ledarträff. Planen är att kunna arrangera någon form av träff för alla ledare i september. Syftet är dels att ledare från olika verksamhetsgrenar ska få chansen att träffas och utbyta idéer mellan sig, dels att det ska vara lokalföreningens sätt att visa uppskattning till alla engagerade ledare.

HLR-kurs hölls förra hösten, styrelsen väljer att inte erbjuda någon kurs under 2025. Det är tillräckligt att hålla detta vart annat år.

8. Inkomna mail och frågor (sekr/alla)

- a. Fråga från årsmötet – kan främjandets verksamhet få s.k. E65-bidrag för pensionärer. Sven tar på sig att ta reda på vad detta innebär och vilka

förutsättningar måste uppfyllas för att vi ska kunna söka detta.

- b. Digitalisering av broschyrer för paddling/cykling för publicering på hemsidan
Pierre tar på sig att kontakta IT-avdelningen hos Riksorganisationen för att ta reda på vilka tekniska lösningar som redan finns.

9. Övriga frågor

Behörigheter för nya styrelsen måste ses över

Sven har ändrat behörigheter i teams och uppdaterat styrelsen olika roller i medlemsregistret. Pierre håller på att ändra faktureringsadressen på FF-hemsida.

Även styrelsens grupp på messenger ses över avseende administratörer och deltagare. Caroline ska ta reda på om det är någon ytterligare barnledare som önskar tillgång till lokalföreningens Facebook sida.

10. Datum för vårens möten.

Nästa möte är 5 maj, därefter träffas styrelsen 2 juni och första träffen efter sommaruppehållet är 26 augusti

Sven Arvidsson
Ordförande

Caroline Öhlund
Sekreterare